

Flora d'Essarts

1<sup>er</sup> juin 2017 – 31 décembre 2018

15,6/20

# Sérum crème tonifiant

## ATTESTATION

CosmeticOBS-L'Observatoire des Cosmétiques certifie que le produit Sérum crème tonifiant de Flora d'Essarts a été labellisé par nos experts.

Ce label a été attribué après évaluation par les experts indépendants de CosmeticOBS-L'Observatoire des Cosmétiques en fonction de 6 critères établis, dont la consultation est possible sur [www.observatoireDESCOSMETIQUES.COM](http://www.observatoireDESCOSMETIQUES.COM).

L'usage de ce label de recommandation est autorisé sous réserve de changement de la formule et de l'étiquetage du produit.



## CERTIFICATE

CosmeticOBS-L'Observatoire des Cosmétiques certifies that the product Invigorating Cream Serum of Flora d'Essarts has been labelled by our experts.

The product was certified after evaluation by independent experts of CosmeticOBS-L'Observatoire des Cosmétiques based on 6 established criteria, which can be consulted on [www.cosmeticobs.com](http://www.cosmeticobs.com).

The use of the Seal "Recommended by" is exclusively allowed if the product formula and labelling is preserved.

CsmeticOBS-L'Observatoire des Cosmétiques

French Limited Liability Company (LLC), with a capital of €32,000 – Headquarters: 8 rue Bernard Iské – 92350 Le Plessis-Robinson - France

Offices: 130 rue de Courcelles – 75017 Paris - France Email: [info@observatoireDESCOSMETIQUES.COM](mailto:info@observatoireDESCOSMETIQUES.COM)

Phone: +33 (0)9 67 76 22 43

Trade and Company register: Nanterre 504 651 266 - SIRET number: 50465126600018 – European VAT number: FR23504651266